
 

   PŘÍLOHA 

 

k zápisu z 7. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

 
Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 
Dovolte mi, abych vás stručně seznámila s informacemi o činnosti. Od posledního zasedání, 

které se konalo v září, se zastupitelé sešli v říjnu na pracovní schůzce, kde byly podrobně 

projednány body veřejného zasedání, představen návrh rozpočtu na rok 2020, podrobně jsme 

řešili problematiku odpadového hospodářství a projednávali jsme další důležité záležitosti 

týkající se chodu obce. 19. listopadu pak proběhlo setkání s občany o problematice odpadů, 

kterého se zúčastnili všichni zastupitelé. 

 

Práce na opravě kapličky byly dokončeny v termínu, byly započteny méněpráce a vícepráce 

a uzavřen dodatek. Konečná cena byla nižší, přestože navíc došlo k modernizaci věžních 

hodin, byla vyměněna řídící jednotka se signálem DCF, dále elektroinstalace v kapličce, byl  

instalován nový rozvaděč, byly opraveny dveře, okna a namontovány dřevěné žaluzie a 

repasovány dveřní i okenní mříže. Závěrečná zpráva spolu s vyúčtováním byla včas předána 

poskytovateli dotace krajskému úřadu Olomouckého kraje.  

 

 

Udržovací práce v hasičské zbrojnici v Čelechovicích se zkomplikovaly, nicméně okna a 

dveře jsou vyměněné, rovněž byla vyměněna akumulační kamna v klubovně, a navíc 

instalována i v garáži kvůli temperování, došlo k výměně podlahové krytiny v klubovně i 

chodbě a o víkendu nebo v příštím týdnu budou instalována garážová rolovací vrata. Původně 

projekt počítal jen s opravou a zateplením vrat. Na základě požadavku hasičů a po delší 

diskusi se zastupiteli, jsme došli k závěru, že by bylo neefektivní a neekonomické provést 

opravu a zateplení stávajících vrat a souhlasili jsme s uvolněním finančních prostředků na 

výměnu 2 ks rolovacích vrat do garáží. Současně jsme jednali, a ještě budeme jednat o změně 

s krajským úřadem. Navíc oproti projektu byla provedena oprava elektroinstalace v klubovně, 

vybourání dveří z klubovny do garáže a následné zazdění dveří, dále zapravení stěn po 

odstranění starých obkladů, zapravení soklů, zapravení kolem dveří v chodbě, přesun zásuvek, 

výmalba. Ještě zbývá renovovat dveře z klubovny do garáže a do chodby. Do klubovny bylo 

zakoupeno 30 ks nových židlí. Do konce roku musí být předložena krajskému úřadu 

závěrečná zpráva.  

 

Rovněž je nutné zpracovat v nejbližších dnech vyúčtování a závěrečnou zprávu týkající se 

dotace od Olomouckého kraje na opravu techniky pro JSDH. V rámci dotace byly 

provedeny generální opravy zásahových požárních stříkaček i přestavba vozíku na hasičskou 

stříkačku.  

 

Realizace opatření v rámci komplexních pozemkových úprav byla zahájena na podzim na  

k. ú. Studenec. Realizuje se polní cesta, poldr, výstavba hráze a krajinná zeleň. Práce 

probíhají podle harmonogramu a pravidelně se konají kontrolní dny. V říjnu v lokalitě proběhl 

archeologický průzkum, byly objeveny pozůstatky keltského osídlení, dokonce zde byla 

nalezena zlatá mince z období 1. století před Kristem. Již jsme projednávali možnost umístění 

informačních tabulí, které by keltské oppidum připomínali. Práce budou pokračovat na jaře 



podle klimatických podmínek. O pokračování realizace plánu společných zařízení na katastru 

Čelechovice na Hané zatím Státní pozemkový úřad jedná.   

 

Dílčí přezkoumání hospodaření provedla firma Audit Team 1. 11. 2019, nebyly zjištěny 

chyby a nedostatky.   

 

Výstavba víceúčelového hřiště v sokolovně byla ukončena, 19. prosince proběhne kolaudace, 

dnes budeme v samostatném bodě schvalovat provozní řád včetně ceníku.  

 

Rozpočet na rok 2020 a rozpočtový výhled byly připraveny svědomitě finančním výborem, 

finanční zdraví obce je dobré, proto i na příští rok máme naplánovanou řadu investičních akcí 

a podrobněji budete seznámeni při schvalování návrhu rozpočtu.  

 

Žádost o pořízení změny č. 1 územního plánu obce byla odeslána na Odbor územního 

plánování Magistrátu města Prostějova. Vzhledem k velké pracovní vytíženosti pracovníků 

magistrátu se bude naše obec řešit až nejdříve v únoru 2020, kdy bude zpracována tzv. Zpráva 

o uplatňování územního plánu a teprve poté se bude řešit samotná změna. Občané budou o 

této skutečnosti informováni prostřednictvím obecního zpravodaje, aby mohli případně ještě 

dodat podněty na změny.  

 

Žádosti o dotace na projekty: Vybudování polytechnické dílny ZŠ Čelechovice na Hané, 

Zvýšení bezpečnosti podél silnice II/449 a Zakládání prvků ÚSES v Čelechovicích na Hané 

byly včas podány.  

 

Žádost o dotaci na akci: ,,Protipovodňová opatření obce Čelechovice na Hané“ je 

připravena a v nejbližších dnech bude podána na SFŽP. V souvislosti s projektem byla 

uzavřena dohoda o umístění bezdrátových hlásičů na zařízení E.ON.  

 

Ve spolupráci s právníkem krajského úřadu řešíme převod dešťové kanalizace a pozemků 

kolem průtahu obcí, v příštím roce tedy dojde k majetkoprávnímu vypořádání. Již byl Radou 

Olomouckého kraje vypsán záměr na bezúplatný převod.  

 

Na základě podnětu paní vychovatelky školní družiny proběhlo na obecním úřadě jednání 

zástupců odboru dopravy, dopravního inspektorátu a SSOK a bylo předjednáno nové značení 

v ulici Hlavní a dále umístění zákazové značky k poště. Občané budou informováni o vydání 

opatření obecné povahy prostřednictvím úřední desky. OOP musí vydat odbor dopravy, obec 

poté zajistí instalaci značek.  

 

Projekty na chodník Hliníky a rozšíření parkovacích ploch na Světničkách, dále oprava 

ulice Pod Hrází a místní komunikace k rybníku se řeší. 

 

Do Vánoc bude rovněž podaná žádost o dotaci na projekt Park u cukrovaru do 3. výzvy 

vyhlášené MAS Region Haná – programový rámec OPŽP.  

 

Prohlášení vlastníka, kterým se dělí bytové domy Pod Hrází 225 a 226 na jednotlivé bytové 

jednotky bylo již zapsáno na katastrálním úřadě, v současné době připravuje odhadce Ing. 

Goebel znalecké posudky.  V příštím roce chce zastupitelstvo realizovat prodej jednotlivých 

bytů.  

 



Pojízdná prodejna pečiva Paula Lipník nad Bečvou, která zajíždí pravidelně do místních 

částí Kaple, Studenec a k Trilobitu, podala žádost o měsíční finanční příspěvek. Zastupitelstvo 

nesouhlasí.  

 

Všechny kompostéry získané v rámci dotace Mikroregionu Kostelecko byly rozdány 

žadatelům a podepsány smlouvy. Děkuji paní místostarostce za přípravu a zajištění. Po 

dohodě je možné si na OÚ zapůjčit domácí štěpkovač. Díky další úspěšné dotaci 

Mikroregionu Kostelecko budou v příštím roce umístěny na veřejných prostranstvích 

kontejnery na průběžné odkládání bioodpadu a byla uzavřena smlouva s Agro Haná na 

ukládání bioodpadu na bioplynovou stanici ve Smržicích. Svoz bude na základě dohody 

zajišťovat pan Kamenný. Věřím, že i toto opatření přispěje k lepšímu třídění odpadů a snížení 

množství zbytkového směsného odpadu.  

Více se o třídění odpadů budeme věnovat v samostatném bodě dnešního zasedání.  

 

Se společností FCC byl uzavřen dodatek č. 7 ke smlouvě o zajištění a zneškodnění směsného 

komunálního odpadu.  

 

Na obci proběhla kontrola Hasičského záchranného systému na krizové řízení a napojení 

na krizový systém. Toto bude řešeno v rámci dotace na Protipovodňová opatření. Někdo ze 

členů JSDH by měl absolvovat kurz ochrany obyvatelstva.  

 

Záležitost směny pozemků pod mysliveckou střelnicí stále trvá a není dořešena, přestože 

obec nechala zpracovat znalecký posudek na cenu obvyklou pronájmu a veškeré podklady 

zaslala Agentuře ochrany přírody a krajiny do Prahy, které dle posledního sdělení z října 

letošního roku ve věci stále koná.  

 

Nebezpečný a velkoobjemový odpad proběhl v říjnu, ráda bych poděkovala paní 

místostarostce i pracovníkům obce za dobrou organizaci. Příště nabídli pomoci i hasiči. 

 

Obec nově zavedla aplikaci UZOb, je to elektronický nástroj pro efektivnější tvorbu 

podkladů, usnesení i zápisů zastupitelstva.  

 

Olomoucký kraj zveřejnil na webu veřejnou vyhlášku – vydání Aktualizace č. 2a Zásad 

územního rozvoje Olomouckého kraje.  
 

 

 

 

 

 

Zpracovala: Jarmila Stawaritschová 


